
Struka 

Gospodin Paladino je kazao da gospodina Krešića nema na sastanku, jer su se sinoć kasno vratili, te 
da ni oni (Nadzorni odbor) ne mogu odgovoriti na sva pitanja o sportskom dijelu, jer još nisu imali 
sastanak s njima. Sastanak sa strukom (Krešić i Krstičević) će imat tijekom poslijepodnevne sjednice 
Nadzornog odbora. 
 
Također je gospodin Paladino istaknuo da je možda bolje vrijeme za analizu uspješnosti poslova s 
igračima ovo ljeto – kad će se dovršiti sve što planiraju sa reorganizacijom sportskog dijela. 
 
Što Krešić radi u Turskoj? Zar nema posla oko prodaje igrača? Uostalom Brbić je zatvorio i Vukušića, a 
evo i Radoševića? Što će nam sportski direktor? Da gleda igrače na DVD-u i dovodi ih na probu? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Zašto je Pralija zaposlen u klubu u trenutku kad DORH protiv njega vodi istragu, a i kada nema 

potrebnu licencu koja se traži za obavljanje posla za koji je zadužen? Koje su njegove prijašnje 

reference da bude koordinator omladinske škole kad znamo da taj posao nikad prije nije obavljao? 

Također je za Praliju jasno da po Zakonu o športu može biti zaposlenik kluba, ali što ako, prema 

najavama, opet postrože odredbu? Zašto se Hajduk nepotrebno blamira? Zašto si dopušta da Klub 

koji je započeo borbu za bolji nogomet, bude i onaj čiji zaposlenik možda ode u zatvor? Zašto dopustiti 

naslovnicu “Neno Pralija, savjetnik u Hajduku, osuđen na...” Uostalom ako je Šime Luketin zamrznuo 

članstvo u NO-u, zašto je Neno Pralija drugačiji? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Zašto je došlo do promjena u omladinskoj školi? Zbog čega je smijenjen Vukas kojem je NO par 
mjeseci ranije ukazao povjerenje imenovavši ga vršiteljem dužnosti voditelja škole? Koje su reference 
novoizabranih ljudi? 

Nismo dobili odgovor. 
Ali se spominjala omladinska škola – jedan navijač  je spomenuo „čakulu“ da se i dalje naplaćuje 
igranje u omladinskoj školi, gospodin Pavasović-Visković je odgovorio da obavijeste klub o svim 
informacijama koje imaju. Na kraju navedeni navijač nije imao ništa konkretno. 
 
Drugi navijač je spomenuo mogućnost da umjesto 5 godišta imamo 10, pa da bi se više zaradilo, te da 
se može bolje kontrolirati igrački bazen, na što je gospodin Paladino ustvrdio da je ideja zanimljiva i 
da je treba proanalizirati 
 

Zašto su otpušteni Vučko i Vukas a primljen Jarni, po kom kriteriju?  Koje su reference (životopis) 

Jarnija? 

Nismo dobili odgovor. 
 



 

 

 

Koji su planovi s projektom Primorac obzirom na različite informacije koja se pojavljuju o njemu u 
javnosti? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Koja su točna zaduženja koja obavljaju Stjepan Andrijašević i Milo Nižetić? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Na 12 trenera u omladinskoj školi imamo 3 prateća čovjeka: 
Pralija - koordinator 
Durdov - športski tajnik?! - kakva je to funkcija? 
Marin - mentor , koordinator (opet?) mlađih kategorija  
 
u kojoj to firmi (možda u Blue sunu) imamo 3 šefa i prateća osoblje na 12 zaposlenika?! 

Nismo dobili odgovor. 
 

Dalje imamo:  
- sportski direktor  Krešić  
- njegov asistent - kojeg nema na webu - Andrijašević 
- savjetnik - Fiorentini 
  
+ 5 trenera prve momčadi  
 
Znači da mi na 17 (12 omladinska+5 seniorski treneri) operativnih djelatnika trenera imamo 6 (3 šefa 
u omladinskom pogonu+3 voditelja cjelokupne struke) koji misle?! 
 

Nismo dobili odgovor. 
  

Krešić je kad je došao rekao da ćemo biti Athletico Bilbao - nakon toga dovedena su 2 brazilca, 1 igrač 

iz Obale bjelokosti,...? Sada je izjavio da želi 22+3 golmana - kada možemo očekivati rezultate? Da 

možemo pratiti uspješnost? 

Nismo dobili odgovor. 
 

 

 



 

Zašto se u Hajduku opet gomila toliko igrača?  
Jesmo li taj problem već imali kad je Eduardo Reja došao da je morao očistiti klub. Sad Hajduk opet 
ima preko 35 igrača koji se plaćaju. Jesu manji ugovori ali opet je to velik trošak za klub. 

Načelno je bilo govora o gomilanju igrača i o projektu „naša dica“ za koje je gospodin Paladino 
pojasnio da smo u sezoni uvijek imali oko 8:3 u omjeru domaći/stranci. Također je pojasnio da je 
struka tj. sportski direktor (Krešić) taj koji dovodi igrače, a trener (Krstičević) taj koji određuje tko će 
igrati. Pojašnjeno je i da je odluka struke da juniori nisu dorasli izazovu seniora, te su zato doveli 5 
pojačanja. Gospodin Brbić je u jednom trenutku upitao navijače „Zar mislite da nikoga ne trebamo 
dovoditi?“ Napomenuo je da svaki igrač koji je doveden ima klauzulu da Hajduk može raskinuti 
ugovor na ljeto – ukoliko ne zadovolji. Jakoliša i NIžića smatraju potencijalima. 
 

 

Jesu li uvjeti koje ste iznijeli u medijima za Brazilce 5000 EUR/mjesečno  i 40% odštete točni? 

Gospodin Brbić je odgovorio da je to poslovna tajna i da o tome ne smiju govoriti. Također je istaknuo 
da se uklapaju u financijske gabarite za igračke plaće – istaknuo je da je doveden plan troškova (i 
radne zajednice i igrača) i da ih prozivamo tako ako ga premaše, što s Brazilcima i njihovim 
primanjima nije slučaj. 
 
Jedan je navijač pitao zašto radimo po starim običajima i novim igračima dajemo udio odšteti. 
Gospodin Brbić je istaknuo da slobodan igrač koji dolazi bez odštete i pristaje na malu plaću (koje 
Hajduk može ponuditi, jer naše mogućnosti nisu, po njegovim riječima, konkurentne ostalim 
klubovima koji im se  nude), jedino mogu privući davanjem udjela u odšteti.  Gospodin Paladino se 
javno upitao kako  stimulirati igrača na dobru igru, te spomenuo da se onda možda isplati stimulacija 
u postotku odštete kod eventualnog transfera.  
 
 

Kad se dovode Brazilci i dogovara suradnja zašto to Hajduk ne čini sa drugim Klubovima? poput SV 
Ried ili nekim klubovima iz Slovenije ili Austrije sto imaju manje budžete i slabije škole/omladinske 
pogone? Pa se naši igrači šalju ako nemaju sad mjesta za igranje.  
Ima dosta navijača koji bi mogli da pomognu Hajduku sa takvim ugovorima ili vezama samo treba 
pitat ili im dati mogućnost da pomognu klubu. Tako nešto neće klub ništa platit, a ima korist. 

Nije se direktno odgovorilo, ali je gospodin Paladino spomenuo da su na 16 sati leta od Splita i nisu 
nam nikakva konkurencija, a možemo puno učiti od njih.  
 

U čemu je razlika što smo dosad davali postotke menadžerima, a sada ćemo davat Fluminenseu?  

Veliki dio sastanka razgovaralo se o poslu s brazilcima. Gospodin Paladino napomenuo je da je to 
posao koji se dogovarao nekoliko mjeseci (prije nego je gospodin Krešić došao). Bit projekta je 
suradnja na razmjeni nogometaša iz omladinskih uzrasta (platiš put, domaćin plaća ostalo), razmjena 
struke, te da mi dobijemo kvalitetne igrače samo za plaću (čak je napomenuo da za jednog sadašnjeg 
Brazilca Flu plaća dio plaće). Nadalje kažu da su dugo snimali i filtrirali igrače i da nisu odabrani na 
osnovu snimke, te da bi Hajduk trebao biti zadovoljan s  njima. Naveo je da je odluka o njima 
isključivo na sportskog direktoru koji ih je odabrao. Ako se pokažu ko promašaji mogu ih vratiti nakon 



6 mjeseci. Također je gospodin Paladino istaknuo da je to isključivo dogovor dva kluba i nema 
posrednika i menadžera između.  
 
 

Dokad će Hajduk biti izlog u kojem se prodaje tuđa roba? Koliko poremećen moraš biti da dokazano 
loše stvari ponavljaš, a nauštrb onih koje su se u ovim dramatičnim trenucima pokazale spasonosnima 
(domaći mladi igrači)? 

Nije se direktno odgovorilo, ali se pričalo o tome da moramo imati popune i da su igrači koji su 
dovedeni neće smetati razvoj vlastitih igrača. 
 

Tko će biti odgovoran i kakve će konzekvence snosit oni koji su potrošili 100k € ako se brazilci pokažu 
kao fijasko? 
 

Nije se odgovorilo, ali s obzirom da se više puta spomenulo da je sportski direktor odgovoran za 
dovođenje igrača, dalo se shvatiti da je odgovoran sportski  direktor -  gospodin Krešić. 
 

Zašto je s Jurinom kao jednim od rijetkih talentiranih igrača potpisan profesionalni ugovor koji je po 

svemu sudeći raskinut nakon samo nekoliko mjeseci? TKo je Odgovoran? 

Nismo dobili odgovor.  
 

Zašto Hajduk hoće dovest Anela Hadžića?  
Igrač koji je samo prosjek u Austrijskoj ligi i SV Ried ga već pokušava prodat godinama i nema se 
kupca za njega. On u Riedu igra samo zato što se nikog drugog nema i što se nema novca da se neko 
kupi. Taj klub ima budžet od 3 milijuna  eura godišnje. Toliko plaća Hajduk svoje igrače!!!! 

Nismo dobili odgovor. 
 

Zašto se Tonći Kukoč odaljuje od kluba? Jako dobar igrač ima dosta kondicije i dobro trenira. Uvjerio 

sam se na pripremama u Bad Reichenhall. 

Nismo dobili odgovor. 



 

Tonći Kukoč raskinuo je ugovor s Hajdukom i odlazi u francuski Rennes. Danas se Kukoč sastao s 

predsjednikom Hajduka Marinom Brbićem na Poljudu i dogovorio sporazumni raskid, prema kome se 

odrekao potraživanja od kluba, a Hajduk za uzvrat od njega nije tražio odštetu. (24sata.hr) 

Kolika su to potraživanja, o kojem se tu novcu uopće radi?! Pa zar je moguće da mi niti kune nismo 

mogli iskamčiti za tog Kukoča; ajde ako se nije mogla dobiti nikakav odšteta je li se mogla uvjetovati 

npr. barem neka prijateljska utakmica sa Rennesom; solidan francuski prvoligaš koji bi sigurno 

privukao 20ak i vise tisuća ljudi na Poljud; evo da smo se barem na taj način probali "naplatit" ... da 

smo svim tim klubovima kojima smo poklanjali igrače kao uvjet postavili igranje na Trofeju Marjan 

mogli smo već do sada oživiti tu tradiciju i imati solidno natjecanje za početak. 

 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Možeš pitati o klauzuli Lime,te zašto ista nije promijenjena kada se vratio u klub ovo ljeto? 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Možes pitati da li je Andabak platio Maglicu? 

Nismo dobili odgovor. 
 

E sad ono bitno zbog čega vam pišem, i zbog čega sam užasno ljut, a to je sljedeće, naime cijeli 

hijerarhijski sustav Hajduka od predsjednika M.Brbića pa na niže "kune se" u štedljivost, racionalnost 

itd. a kad ono gle jedan dio priprema se ide u Tursku, ZAMISLI Tursku, a šta je s Makarskom, 

Tučepima, Bračom, Hvarom, Pelješcem, Opuzenom, Metkovićem, Dubrovnikom, Konavlima, oni im 

nisu dovoljno dobri za pripreme???! Pa ljudi moji dajmo malo ozbiljnosti i dosljednosti pa ne 

postaje(nastavlja) se biti velikim klubom tako što ideš na luksuzna odredišta na pripreme, nego da 

stječeš dobre rezultate itd.Tako da u ovo recesijsko doba je to jedan sramotan i nedosljedan čin ove 

"racionalne" uprave i nadzornog odbora, pa zar im gore navedena mjesta nisu dovoljno dobra, 

racionalna itd. pa di je tu zdrava pamet??? To jednostavno nije dobro, kraj priče ! 

Nismo dobili odgovor. 
 

Gdje su naši skauti i zašto se ukidaju? To ako je netko loše obavljao svoj posao NE ZNAČI da tu službu 

trebamo ukinuti za stalno... Skauti su nužni - pa kako i Boro (Primorac, op.a.) reče: ''I bolje je da ne 

znamo ko su nam skauti''.... Neka vanjski skauti rade za nas (Krešića, Praliju i trenera), neka nam 

traže talente, kako u našem bazenu, tako i van njega.... 

Nismo dobili odgovor. Spomenulo se samo da imamo 2 skauta na plaći u Hajduku.  
 



Da li je vama u redu da jedan igrač Hajduka (Vuković) izjavljuje okolo da bi PJEŠKE išao u neki drugi 
klub iz Hajduka? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Navijač sam Hajduka iz Osijeka i nisam u mogućnosti putovati u Split ali jako bi volio gospodinu 

Sergiju Krešiću iznijeti tri prijedloga za bolji Hajduk. 

 

1. Hajduk B 
Kiš, Bencun, Obšivač, Vugdelija, Tomaš, Ljubičić a nagodinu Elez, Mikanović.... su mladi talentirani 
igraća koji trenutno nisu dovoljno dobri da bi igrali 1. sastav a šteta je da sjede na tribini, pogotovo 
nakon što je Hajduk doveo pojačanja. Zato bih volio pitati upravu kluba zašto ne osnuju rezervni 
sastav? Recimo da Mišo Krstičević izabere trenera koji bi vodio tu ekipu i na taj način bi njih dvojica 
pripremili te igraće za 1.sastav i u roku par godina igranja za rezerve odlučiti tko zaslužuje igrati u 
Hajduku a tko će napustiti klub. 
 

 

Kad je Eduardo Rea odlazio iz Hajduka u zadnjem svom intervjuu novinar ga je pitao što misli o 

kvaliteti Hrvatskog nogometa a on je Odgovorio kako je veliki problem to što Hrvatska nema ligu za 

rezervne sastave u kojoj bi igrali mladi igraći do 21 ili 23 godine, kako je to u Italiji. Sjećam se, prije 

10-ak godina, HNS je pokušao to napraviti ali nakon jedne sezone ugasili su tu ligu jer klubovi nisu 

mogli financirati troškove rezervnog sastava. Danas je također ne moguće stvoriti ligu rezervi jer isto 

kao i tada postoje svega 3-4 kluba koji bi si mogli priuštiti troškove rezervnog sastava a ostali ne. U 

Španjolskoj zato postoji drugačiji model, kod njih je dozvoljeno klubovima iz prve lige da osnuju 

rezervni sastav i igraju niže lige, pa tako u 2.španjolskoj ligi igraju Real Madrid B i Barcelona B. Ne 

vidim zašto gospodin Sergije Krešić, kao osoba koja je dugo i uspješno radila u Španjolskoj, nebi  takav 

model predložio predsjedniku HNS-a Davoru Šukeru koji je također svoju karijeru proveo u Španjolskoj 

i jako dobro zna kako se to radi kod njih i koliko je to važno za mlade igraće. 

Nismo dobili odgovor. 
 

 

2. Prodaja igrača 
Svima je jasno da Hajduk da bi preživio mora prodavati igraće ali pitanje je koga, kada i zašto? Moje 
mišljenje je da treba prodati igraća koji je dosegnuo svoj maksimum i njegova cijena više neće rasti a 
za njega imamo jednako kvalitetne zamjene. U ovom trenutku to su Maloča, Jozinović, Oremuš i 
Vuković. Siguran sam da će Hajduk prodajom spomenutih igraća moći 
skupiti dovoljno novaca da plati dugovanja, izbjegne blokadu UEFE i završi sezonu bez većih 

financijskih problema. Bolje je prodati 6 prosječnih igraća koji više ne mogu napredovati nego mlade 

talentirane igraće za koje se već sada vidi da će biti veliki igraći i da će im cijena u buduće rasti. To 

znači nikako prodavati Milića, Radoševića i Andrijaševića! 

Prodajom sadašnjih igraća i uigravanjem rezervne ekipe Hajduk bi za par godina mogao izgledati: 
Tomić - Bašić, Milić, Jonjić, Mujan - Radošević, Andrijašević - Kiš - Kušeta, Vila, Džoni 



Sve veliki talenti koji mogu ostvariti velike rezultate. 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

3. Finale Kupa 
Volio bi da uprava Hajduka pošalje HNS-u zahtjev da se finale kupa Hrvatske igra subotom jer ima nas 
koji nismo iz Splita a još smo uz to i zaposleni pa ne možemo dobiti slobodne dane i doći u Split 
podržati voljeni klub a velika nam je želja proslaviti osvajanje novog trofeja! 

Nismo dobili odgovor. 
 

Od ostalih razgovora na ovu temu spomenimo i upit jednog navijača kako je moguće da gospodin 
Krstičević nakon što se prodao Radošević (što je bilo očekivano) javno izjašnjava da mu treba zadnji 
vezni? Zašto mu struka to nije dovela ili zašto mu ne igra junior Kovačić ili Obšivač. Gospodin Paladino 
je rekao da je struka ocijenila da je Kovačić bolji igrač i „kladila“ se na njega.  Također je istaknuo da 
je gospodin Krstičević temperamentan i emotivan i da u svakom treneru čuči vrag koji kaže „još 
jednog igrača“. Isto tako je gospodin Paladino istaknuo da stoje 100% uz trenera i da ga vide kao 
dugoročno rješenje koje odlično radi svoj posao.  Gospodin Pavasović-Visković je istaknuo da imamo 
zadnje vezne u vidu Kovačića, Milića, pa čak i Andrijaševića.  



 

Poslovanje  
 

Fiskalizacija? Ako je Hajduk obveznik kako da nije bio spreman 1.1., a ako nije (što po nekim 

tumačenjima tvrde) zašto se uvodi? Opravdanje da se dugo čekalo na mišljenje Ministarstva financija 

možemo povjerovati, ako nam kažete kad je poslan upit za mišljenjem? Ovako sa strane izgleda nam 

da je Hajduk zaboravio fiskalizirati se ili je imao loše savjetnike po tom pitanju - tko će odgovarati? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Mene kao navijača i dioničara zanima kada će i hoće li itko ikada odgovarati za štetu počinjenu našoj 

firmi, tj. klubu Hajduk? 

Jedan navijač je pročitao priopćenje Torcide i Našeg Hajduka koja im je predana ispred Banovine i 
pitao kada će tužiti i prokazati odgovorne. Gospodin Brbić je istaknuo da svi znaju ko je potpisivao 
loše ugovore, gospodin Majić je istaknuo da je revizija napravljena i da je zaključila da nema štetnih i 
nezakonitih ugovora – konkretno je spomenuo ugovor s Vukušićem koji je produljen i u tom trenutku 
dano 30% u odšteti. Gospodin Pavasović-Visković je istaknuo da ugovori nisu za kaznenu odgovornost, 
ali su loši.  
 
Osim toga gospodin Paladino je istaknuo da neće sa svime u medije, da su određene radnje pokrenute 
i da su na DORH-u. Također je rekao da nije mudro raditi lov na vještice bez dokaza, da su koraci 
pokrenuti, da je to tiha voda koja brege dere i da treba biti pametan u istjerivanju ovakvih stvari. 
 
Posebno se gospodin Paladino osvrnuo da je Hajduk star 102. godine i da je općeniti problem u 
Hrvatskoj što kad dođu novi odmah proglase sve što su oni prije radili ne valja. Oni se nisu tako željeli 
postaviti.  
 

 

Gdje su novci, kako smo ih tako brzo potrošili i na što se sve trošilo? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Gdje ide naš novac, gdje je otišao moj novac, vaš novac, novac SVIH NAVIJAČA... kome i zašto? Gdje 

su rezultati, gdje su tragovi trošenja? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Postoji podatak da samo 11% prevara otkriva revizija. Zašto ne angažirate neku od agencija za 
financijsku forenziku?  

Nismo dobili odgovor. 
 



 
 
 

Hoćemo li stalno iznova prodavati ispod cijene naše vanserijske talente (kao što je Radošević) da bi 
vraćali dugove te imali ovim ''pojedinim'' za plaće, ručkove, mobitele i gorivo? 

Gospodin Pavasović VIsković je istaknuo da od rujna kasne plaće radnoj zajednici, te da nisu prodali 
Radoševića to bi značila smrt. Gospodin Brbić i cijeli Nadzorni odbor se složio da im je žao što moraju 
prodavati mladost, ali da je to neminovnost.  
 
Gospodin Paladino je istaknuo da je vraćeno 40.000.000 kuna dugova koje su naslijedili i da je vrlo 
teško s „5 litara goriva doći do Zagreba, ali da se trude“ i da su rezultati optimistični.  
 
Gospodin Brbić je istaknuo da je optimističan oko ostvarivanja plana, te da prodaja Radoševića nije 
dovoljna za ono što trebaju podmiriti do 31.3. ali da vjeruje da će uspiti ostvariti zacrtano.  
 
Gospodin Brbić je istaknuo isto da svi zaposlenici imaju valjane ugovore i nelegalni otkazi se vraćaju 
kao bumerang. Opet možemo spomenuti izjavu gospodina Paladina koji kaže da je proces 
kadroviranja gotov na ljeto, pa ćemo na slijedećem sastanku o tome moći više razgovarati. 
 

 

*Dokle će POJEDINI u kancelarijama imati plaće i po 50.000kn bruto (plus sve ostale beneficije i 

bonusi) A OKOLO KLOŠARIMO I PROSJAČIMO DA PREŽIVIMO??* 

Gospodin Brbić je istaknuo da je donesen budžet plaća prve momčadi i zaposlenika, te da će se na 
kraju godine vidjeti odstupanja. Spomenuo je da se smanjio broj zaposlenih za 1/5, također je 
istaknuo da bi on prvi bio najsretniji da može podijeliti otkaze tek tako, ali da to ne ide, te da ovi 
sporovi koje gubimo sa bivšim djelatnicima su bumerang koji se vraća kad se nezakonito otkazuju 
ugovori o radu.   
 

Dokle će ostati Fiorentini?  

Gospodin Brbić je istaknuo da gospodin Fiorentini ima važeći ugovor o radu na neodređeno vrijeme, a 
gospodin Paladino je istaknuo da klub ima politiku i dinamiku rada, a po toj dinamici će se kadrovsko 
rješenje realizirati do ljeta i onda možemo razgovarati o svim zaposlenicima u Klubu.  
 

Čemu potreba za 2 glasnogovornika u jednom klubu? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Čemu potrebna predsjedniku desna ruka u vidu Viskovićke i savjetnika Fredija? Te pomoćnik Krešića u 
vidu Andrijaševića? 

Nismo dobili odgovor. 
 



 

Revizija je utvrdila da treba 37 ljudi, Brbić kaže on će ostavit 41, "treba ljudima dat posla". 
Kako to da se istom logikom nije vodio pa našao sponzora kako bi Vukušić , Sharbiniji i ostali mogli 
primat po 200, 300 tisuća eura? 

Nismo dobili odgovor.  
 

O tome kakav je taj kadar kojem Brbić izbjegava dati otkaz dovoljno govori da unutar kluba nemaju 
osobu sa završenom srednjom školom i znanjem engleskog, a poželjno još jednog stranog jezika, nego 
ga moraju tražiti natječajem ? Radi se o mjestu tajnice. 
 

Nismo dobili odgovor. 
 

Budući da je Krešo Mikulandra svojedobno doveden jer "zna talijanski", a sigurno zna i nešto 
engleskog kad obavlja odgovornu funkciju team managera (izmišljenu samo za njega), kako to da 
njega nisu doveli na mjesto mame? Ili se to mjesto čuva za unučicu? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Gdje su te Paladinove unutrašnje rezerve? 
 

Nismo dobili odgovor. 
 

Je li to možda novi/stari šef financija za kojeg je revizija, koju je naručio NO, zaključila da loše radi 
posao? 

Nismo dobili odgovor. 
 

Da li se poštuje Kodeks?  

Nismo dobili odgovor. 
 

Rezultati i ispravke u radu iz revizije koje je otkrio Grand Thorton? Kad ćemo odbiti dobiti info o 
statusu popravljanja? 

Nismo dobili odgovor. 



 
 

Zašto je Hajduk odlučio podržati Alojzija Šuprahu u njegovoj kandidaturi za predsjednika županijskog 

nogometnog saveza? Odnosno zašto se nije informirao o legalnosti cijele te priče, već je dopustio da 

opet zbog kompromisa ispadnemo smješni i priklonimo se gubitničkoj struji koja nije sposobna ni puč 

organizirati? 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Dali je moguće javno objaviti popis Hajdukovih partnera koji prodaju Hajdukove proizvode-suvenire uz 
suglasnost kluba te koliko prihoda ima klub od svakog suvenira...(npr. u Zagrebu na trgu bana 
Jelačića su prodavali balune za bor te tvrdili da imaju dozvolu od Hajduka...?) 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Kad ste došli na funkciju predsjednika rekli ste da će te naći sponzora i da vam je u planu stvoriti 

mladu momčad i ostaviti je na okupu. Stvorili ste mladu momčad i imamo super rezultat,ali zašto se 

sada piše i priča o prodaji igrača (Radošević...) da bi klub preživio? Vi gospodine Brbiću kao 

predsjednik Hajduka je jedini posao da nađete novce da nađete sponzore za opstanak ove mlade 

momčadi i kluba.Ako ste već poslovni čovjek dugi niz godina onda valjda i poznajete druge poslovne 

ljude koji bi imali interes u ulaganje u Hajduk. Do sada vi niste ni jednog velikog sponzora doveli,nego 

ste prodali Vukušića i to je to?? Prodajom igrača može se svatko bavit,ali nalaženjem sponzora u 

današnjim danima samo sposobni!  Do kada će ova agonija trajati gospodine Brbiću,da vi niste u 

stanju naći novce da zadržite igrače 2-3 godine nego se na polusezoni prodaju Hajdukovi dragulji za 

male novce??? 

Gospodin Paladino je istaknuo da se radi intenzivno na sponzorima, ali da je situacija jako teška. 
Gospodin Pavasović-VIsković je istaknuo da je 60% pao iznos oglašavanja i da je vrlo teško pronaći 
sponzora.  
 
Bilo je i pitanje da li je gospodin Brbić dao plan rada kad su ga odabrali, a gospodin Majić je istaknuo 
da je dao, a da je za 2013. napravio i detaljan plan. Gđa Ramljak je spomenula da je taj plan po 
danima, a gospodin Paladino da je to prvi put nakon dugo godina da se zna koja su očekivanja i koja 
su zaduženja. 
 
Isto tako gospodin Brbić je na pitanje da je smanjio budget, a da je doveden da poveća prihode 
odgovorio da budget ima prihod i rashod, a da su prihodi isti ili u rastu, ali su rashodi smanjeni, jer je 
do sad budget bio 110.000.000 kuna troškova, a prihod je bio 50.000.000 kuna što je i dovelo do 
sadašnje situacije. 
 
Također je istaknuo da je plan za 2013. 82 milijuna kuna. 
 



 

Puno toga ne štima u ovom Hajduku i nadajmo se da su ovo sve ''porođajne muke'', mada sam sve 

više uvjerenja da su Paladino i kompanija loš izbor - tj. krivi ljudi na pravim mjestima. Jednostavno 

nisu sposobni uhvatiti se u koštac sa zatečenom situacijom - nemamo sponzore (makar nekoliko 

najmanjih), ne usuđujemo se otvoreno konfrotirati Mamiću i Štimcu (dapače, pojedini iz Hajduka još i 

hvale Mamića, Šukera, Štimca i Ćiru...), od pojedinih igrača nismo još vidjeli ni centa (Ananas), ne 

otpuštamo viškove (osim ako ne računate ove kozmetičke preinake - stari u mirovinu) i ne 

smanjujemo plaće (kancelarijskim ''glodavcima'')... Sve skupa, greška je što se ne može mijenjati 

sastav NO-a unutar 4 godine. 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Navijače je zanimalo i kakva je situacija sa Sharbinijem na što je gospodin Paladino istaknuo da je tu 
FIFA garant i da je dogovoreno da obročno plaćanje cijelog duga (uz 10% zateznih kamata). Upravo 
su poslali prijedlog isplata, a Hajduk se mora usuglasiti i odgovoriti. Očekuju skoro rješenje i tog 
spora. 
 
Jedan navijač je postavio pitanje smatraju li Hrvatsku nogometnu ligu poštenom, na što je gospodin 
Brbić odgovorio da druge nemamo, a gospodin Paladino je pojasnio kako smo s HNS-om odnose 
popravili i kako je to sve poštenije nego prije, ali je istaknuo da je to dugotrajan proces. Osim toga 
spomenuo je da Hajduk mora od AZTN-a (Agencija za zaštitu tržišnog natjecanja) ishodovat dozvolu 
za jamstvo dok drugi ne trebaju ništa kad primaju milijune od svojih gradova i da se tu ništa ne da 
napraviti. Spomenula se i Lokomotiva u svojstvu Dinamove B momčadi na što je gospodin Paladino 
rekao da će to rješavati na kraju sezone, jer nije zgodno usred prvenstva raditi pritisak, pa bi nam 
spočitali da to radimo samo zbog toga što smo kukavice, jer nas očekuje nekoliko utakmica s njima. 
Gospodin Pavasović Visković je ustvrdio da ćemo prvo stati na noge i onda krenuti žešće u regulaciju 
nepravdi u HNS-u.  
 
Jedan navijač je komentirao da Hajduk netransparentno obavještava svoje navijače što se događa u 
klubu i da uvijek preko drugih izvora otkrivamo detalje. Između ostalog je spomenuo financijske 
izvještaje na što je gospođa Ramljak , ustvrdila da mnogi nogometni klubovi  prate financije po sezoni, 
a da oni za sada to rade kalendarski. Trenutno rade analize i nadogradnje programa ne bi li uspili  i 
oni imat sezonski financijski izvještaj – dakle da im poslovna godina traje od lipnja do lipnja, a ne od 
siječnja do siječnja, te da s preklapaju dvije nogometne sezone u njima, a i rasprava o sezoni 10/11 
obavlja na sjednicama dioničara koje su obično u kolovozu  Također je istaknula da očekuje da će ove 
godine skupština dioničara biti i ranije – u lipnju. 
 
Još jednom je gospodin Paladino istaknuo kako ne primaju  kune od grada Splita (već godinama), te 
se osvrnuo na to da je gospodin Mateša u intervjuu izjavio da Hrvatski Olimpijski odbor dobije 118 
milijuna kuna za cijeli sport, a da vječni gubitaš Hajduk ima proračun 70 milijuna kuna. Gospodin 
Paladino je rekao da mu je pojasnio kako mi proračun zaradimo, a Olimpijski odbor ga dobije od 
države. Na pitanje zašto se javno nije odgovorilo HOO-u, gospodin Paladino je rekao da oni žele raditi 
i imati činjenice, te da ne vidi smisla polemizirat preko medija, a navijači su komentirali da je ipak gušt 
vidjeti i čuti odgovore na takve plasirane neistine. 
 



Bilo je pitanje i o osnivanje interne revizije (tijela koje bi izvještavalo direktno Nadzorni odbor, a ne 
Upravu i radili bi mimo Uprave) na što je gospodin Brbić istaknuo da se razmišljalo, ali nije još odlučilo 
i realizirati. 
 
Na pitanje što očekuju od nove gradske vlasti gospodin Ljubo Pavasović je ustvrdio da očekuje barem 
malo suradnje, a gospodin Brbić da gore od ovog ne može. Gospodin Paladino je naveo nekoliko 
milijuna koje dobivaju razne udruge i organizacije, ali kako Hajduk niti sijalicu ne može zamijeniti na 
račun Grada. 



 

Članstvo 
 

Zbog čega ignorirate ljude koji su Vas izabrali? Nerad s članstvom doveo je do duplo manjeg broja 

članova? 2012. pogrešno pismo, ne personalizirana uplatnica  i jedan intervju u novinama? To je rad 

na članovima? Što ćemo kad padnemo sa članstvom i GV odbaci prijedlog da opet biramo NO? Zar 

ćete dopustiti da V budete ti koji će ugasiti navijačke izbore? Ove godine nema još uplatnica? A ni 

mogućnosti za učlaniti se? Već je završio siječanj? 

Nismo dobili odgovor. 
 

 

Molimo Vas da postavite pitanje o klupskoj strategiji povećanja broja članova "Naš Hajduk" u 

sljedećoj godini, te ujedno i prijedlog da na dresu postave reklamu "Naš Hajduk" dok klub ne pronađe 

glavnog sponzora. Na koji način će se reorganizirati odjel za članstvo? 

Nismo dobili odgovor. 
Ipak tijekom izlaganja gospodin Paladino se osvrnuo na navijače iz inozemstva kao odrednici do koje 
se treba držati.  
 

Koji je točan broj članova Hajduka za 2012. te koliko svako Društvo prijatelja pojedinačno ima članova 
za 2012? Spominje se da neka od njih nisu uplatili novce iako su učlanili članove? Kad će to napraviti i 
što će Hajduk poduzeti? 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Na koji način i sa čijom dozvolom Društvo prijatelja Hajduka Osijek radi kalendar s golim djevojkama? 
Koristi službeni logotip Hajduka? Gdje ide profit? 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Možete li prilikom sastanka sa navijačima zamoliti iste da više prestanu bacati bengalke i ostala 

pirotehnička sredstva! Inače sam vjerni navijač Hajduka i redoviti posjetitelj Poljuda,naravno kad mi 

posao to dozvoljava,ali dajte apelirajte na navijače,udrugu bilo koga da prestanu, opet ponavljam sa 

pirotehnikom,em šta to više nije đir,em šta nam klub plaća debeloguscima u HNS paprene kazne (a 

ovi to jedva čekaju,znamo li koliko su naklonjeni Hajduku) 

Gospodin Paladino je spomenuo da je gospodin Platini nepristojno govorio na svečanosti HNS-a i da je 
to bezobrazno, ali i lažno što je sve izrekao, ali da je dijelom bio u pravu. Spomenuo je da je Hajduk 
platio kazni za 2012. u iznosu od 1.400.000 kuna i to 65% UEFA-i, te 25% HNS-u. Najavio je da su se za 



utakmicu s Dinamom najavili inspektori UEFA-e. Još jednom se istakla molba navijačima da 
primjereno navijaju. Istakli su navijače kao temeljem i stupom Hajduka, te da smo jedini klub koji igra 
za svoje navijače, ali da će nam to rado zabraniti nastavi li se navijanje koje nije u skladu sa uputama. 
Gospodin Brbić je istaknuo da će nas izbaciti, a gospodin Paladino je dodao da će nam to odrezati 
noge. 
 
  
 



 

Mediji 
 

Ozren Maršić u petak/subotu piše da su pojedini članovi Nadzornog odbora određivali putnike za 

Tursku. Pitanje je tko su oni? AKo to nije istina onda je pitanje hoće li Hajduk tužiti Večernji list zbog 

klevete? Ili nam dajte imena članova NO-a ili pokažite demant i tužbu. 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Zašto Hajduk uopće ne reagira na tendeciozna i neistinita pisanja pojedinih medija, a koja su naročito 

bila izražena prilikom dobivanja jamstva za kredit kad su gotovi svi mediji pisali da se radi o izravnoj 

uplati a ne jamstvu? 

Gospodin Ljubo Pavasović VIsković je ustvrdio da se ne može napraviti ništa, pače da mogu napisati 
totalnu laž i da ne možemo apsolutno ništa. Gospodin Brbić je istaknuo da su sa klupskim odvjetnikom 
gospodinom Radovanijem prije par dana razmatrali tužbu protiv jednog dnevnog lista, ali da su 
zaključili da su preveliki troškovi tog postupka. 
Gospodin Paladino je istaknuo da je Hajduk na tržištu i sa dostupnim informacijama, ali da te 
informacije nekad rade štetu, jer kako će oni dobiti novce, ako mediji stalno izvlače da smo na rubu 
bankrota. Tada netko tko bi platio i 5, ponudi 3. 
Također je gospodin Paladino spomenuo 30 Zakona koji štite informacije i koje dopuštaju medijima 
tretman kakvog ima Hajduk.  
 
 
 
 



 

Stadion 
 

Mene samo zanima kada će skale biti prazne na istoku da se može normalno gledat utakmica jer svi ti 
na skalama i onako nisu platili karte. 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

Prijedlog je taj da smanjite cijenu karata na hnl utakmicama osim sa Dinamon. Sjever 20kn,istok 

40kn,zapad 60kn i jug 30kn i virujte mi bit ce vam vise ljudi nego do sad i vise ce te zaradit.I sami 

vidite da na zapadu uopce nema ljudi jer je karta 80kn,a to je skupo za obicne utakmice osim kad 

dinamo igra ili neka europska utakmica. I ovako ljudi nemaju para,a tili bi pogledat Hajduka i kad vide 

cijenu jednostavno ne mogu otić.Eto nek drugi dio sezone cijene budu kao šta san naveja pa ako 

stvarno bude vise ljudi i zarade,a bit će neka tako i ostane.HŽV,pozdrav:) 

Nismo dobili odgovor. 
 

 

Bliži se 102. rođendan HAJDUKA,zašto se nije dogovorila neka prijateljska utakmica? 
Jedan jači protivnik,generalka prid sezonu,napuni se stadion i blagajna... lani je triba doći 
šahtjor,zašto ga se nije moglo dovesti sada?(srna) 
 dinamo kyev veza kranjčar) 
spartak moskva ( veza pletikosa)... 
 
 
daj probajte za ovo lito,i to BI TRIBALO biti tradicija prijateljska ala barcelona,samo san siguran da se 
može naći nekoga ko će doći mukti,ili za malo para, a zarada bi bila ohoho... 
juventus(tudor) 
lazio(bokšić) 
benfica(torcida-nnb) 
arsenal(boro-primorac) 
talijane ,fenerbahče (rapaić)...ima tu pregršt kombinacija 

Nismo dobili odgovor. 
 

 

I OĆEMO ĆISTE I UREDNE Zahode na stadionu!!! A nebi van škodilo da se i stolice čečše operu!!! 

Nismo dobili odgovor. 
 
 



Želio bi da stadion u Poljudu bude primjer ponašanja svih gledatelja utakmice kako gostujućih tako i 
domaćih te predlažem slijedeće : 
 
1.    da se izračuna koliko prosječno, po svakoj utakmici, iznosi kazna za neprimjereno ponašanje dijela 
gledatelja utakmice ? 
2.    da konačno SVI KAŽEMO DA JE DOSTA TAKVOM PONAŠANJU DIJELA GLEDATELJA UTAKMICA. 
3.    ako se to postigne tada predlažem da se sredstva umjesto za kaznu, za neprimjereno ponašanje 
dijela gledatelja, po svakoj utakmici obznani 
      preko javnih medija da se ta sredstva raspoređuju i doznačuju , na slijedeči način : 
  3.1  za humanitarne akcije u svim Udrugama navijača Hajduka .................................... 20 % 
  3.2  za humanitarne gradske , županijske i druge akcije .................................................30 % 
  3.3  umjesto plaćanja kazne , vrača se Hajduku .............................................................50 % 
Ako se ovo prihvati - predlažem da gđa. Ramljak ( član nadzornog Odbora ) preuzme sve obaveze u 
provođenju ovoga prijedloga . 
Zahvaljujem se unaprijed ! 
/ P. S. 
 -  Raspodjela sredstava je preuzeta od raspored sredstava za legelizaciju bespravno izgrađenih 
građevina . 
 -  Primite pozdrav od moga unuka Roka i njegovog praddida iz Mostara koji je 7 dana stariji od 
našega Hajduka  / 

Nismo dobili odgovor. 
 
 

PROJEKT - SOLARNE PLOCE 
Svi znamo da je grad Split većinski vlasnik Hajduk d.d. Zasto onda Vi kao predstavnici kluba ne 
zatrazite pomoc od grada za realizaciju projekta kao sto je projekt solarnih ploca?! 
Kako ostvariti ovakav projekt? Evo primjera: 
- Hajduk d.d. moze zatraziti od grada Splita koncesiju na 30 godina nad krovovima svih vrtica, te 
osnovnih i srednjih skola (naravno, u obzir dolaze samo objekti koji zadovoljavaju sigurnosne 
standarde) koje su pod ingerencijom grada Splita. 
- Na krovovima svih tih objekata se mogu izgraditi solarne elektrane, ciju struju bi po povlastenoj 
cijeni HEP trebao otkupljivati. 
- Ugovor za otkup struje po povlastenim uvjetima traje 14 godina. 
- Znaci, Hajduk dobije koncesiju na 30 godina, izgradi elektrane na krovovima svih objekata koji su za 
to prikladni i onda 14 godina prodaje HEP-u struju po povlastenoj cijeni. 
- Povrat novca se moze ocekivati u roku 7 godina. 
- Nakon toga iducih 7 godina klubu ide cista dobit. 
- Sto skole imaju od toga? Prvih 14 godina financijski nista, ali ucenici mogu imati koristi jer ce izravno 
na krovovima svojih skola imati objekte koji im mogu sluziti za strucnu izobrazbu. 
- Nakon 14 godina kada istekne ugovor o povlastenoj otkupnoj cijeni onda vrtici i skole mogu koristiti 
tu istu energiju za vlastite potrebe (ne moraju placati racune za struju), dok bi se visak energije i dalje 
prodavao HEP-u, ali bez povlastene cijene. 
- S ovim projektom dobivaju svi, i grad Split i HNK Hajduk i vrtic/skole i splitska dica. 
Zasto onda jednostavno ne "prodavati" energiju sunca kada nam je vec toliko dostupna?! 
Isto tako valja napomenuti da bi se za ovakav projekt dala izvuci i bespovratna novcana sredstava iz 
Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. S tim bi se projekt dao u potpunosti isplatiti i za 
puno manje od vec navedenih 7 godina. Da ne govorim da bi se raznim lobiranjima, pa i 
sponzorstvima sve ovo dalo izvesti za relativno malo novca. Samo treba krenuti s mrtve tocke. Imamo 
li snage i znanja za to? 



Nismo dobili odgovor. 
 
 

PROJEKT - OKUPIMO DJECU SPLITA UZ NAS KLUB 
Naoko nebitna stvar, a u sustini super bitna komponenta naseg kluba su upravo splitska dica. Svaki 
pravi strastveni navijac Hajduka je upravo takvim postao jer se na neki nacin "navukao" na klub 
prateci neku od slavnih Hajdukovih generacija. A na sto da se "navuku" danasnja splitska dica? Sto im 
to danas nudimo? Skoro pa nista, a da i ne govorimo kako je klub postao sinonim za sprdacinu, 
korupciju, te da se cesto prica kako u omladinskom pogonu igraju samo "tatini sinovi". O skaut sluzbi i 
njenom ucinku proteklih godina da i ne pricam. I zasto onda klub nesto ne ponudi novim 
generacijama? A stvari su zaista jednostavne. Samo treba uloziti malo truda i energije... 
Kako ostvariti ovakav projekt? Evo primjera: 
- HNK Hajduk moze organizirati prvenstvo osnovnih skola grada Splita (u dvije kategorije do 12 i do 14 
godina) koje bi se odrzavalo na pomocnim terenima u Poljudu ili eventualno na igralistu Dalmatinca. 
- Znaci (gotovo) svaki vikend tijekom skolske godine bi se odigravala prvenstvena kola osnovnih skola 
i to sve to pod nadzorom nase skaut sluzbe. 
- Na taj nacin bi se vrlo jednostavno sva djeca motivirala da se bave sportom, a nasem klubu ne bi 
promicao talentirani kadar. 
- Uz sve to ovakvi dogadjaji bi trebali biti adekvatno medijski popraceni (npr. preko Slobodne 
Dalmacije) kako bi se kod djece pobudio dodatni motiv za natjecanjem. 
- Za kraj bi se na primjer finale ovih prvenstava moglo igrati kao uvertira u finale Torcida kupa pa bi 
djeca od 12 i 14 godina dobila priliku igrati pred vise od 5000 gledatelja. 
- Za one koji su se aktivno bavili sportom izaci pred toliki broj ljudi u tim godinama bio bi neponovljiv 
dozivljaj. 
- I jos bi se recimo moglo omoguciti svakoj skoli da jedno prvenstveno kolo budu gosti kluba te da ih 
se provede kroz stadion, upozna sa povijesti kluba, te im se omoguci boravak na utakmici. 
- S ovim projektom svi dobivaju, i Hajduk i splitska dica i osnovne skole. 
To bi bio jedan od primjera kako raditi na podizanju vrijednosti Hajduka kao branda. Iskreno, svi mi 

navijaci smo siti raznih prica po medijima u stilu "treba napraviti ovo, treba napraviti ono", a zapravo 

sustinski gledano nista se ne radi! Samo prelijevanje iz supljeg u prazno uz uzimanje provizija na 

transferima, a za Hajduk koga briga. Zato Vas molim da shvatite svoju ulogu u klubu sa velikom 

Odgovornoscu posebno jer ste odabrani od nas navijaca direktnim glasovanjem. 

Znam da uloga clanova Nadzornog odbora kada je dionicko drustvo u pitanju nije da se bave ovakvim 

stvarima i projektima, ali dopustit cete mi da Hajduk nije obicno dionicko drustvo jer Hajduk je puno 

puno vise od toga pa je stoga i Vasa uloga znacajno veca nego uloga clanova nekih drugih Nadzornih 

odbora u nekim drugim dionickim drustvima. Mnogo se ljudi s Hajdukom u mislima budi i sa tim istim 

mislima tone u san. 

Naravno da se gore navedeni projekti mogu jos puno bolje razraditi, jer sve ovo je onako na brzinu 

sastavljeno, ali sustina price je jasna. 

Nismo dobili odgovor. 
  


